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INTERPELACJA

W związku z korektą budżetu na 2025 rok oraz wpisaniu do niego zadania pod nazwą: 
„Rozbudowa monitoringu w Kórniku w kwocie 150 000,00zł” proszę o zainstalowaniu dwóch 
kamer w Parku Wiejskim w Robakowie.

Miejsce o którym mowa, cieszy się dużym zainteresowaniem mieszkańców całej gminy 
przez cały rok. Natomiast zimą i latem jest wręcz oblegane. Dla podniesienia poziomu 
bezpieczeństwa osób przebywających w parku oraz odpowiedniego reagowania służb w nagłych 
wpadkach, proszę o włączenie tego miejsca do systemu monitoringu miejskiego.

Z poważaniem


